
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Országgyűlés Hivatala

Irományszám : ,j (406?0 .

É

	

2004 JúN 21

Írásbeli kérdés

„Mi lesz a baranyai munkavállalókkal és munkát keresőkkel?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Burány Sándor foglalkoztatási és munkaügyi
miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az idén áprilisig 13108 főt bocsátottak el Magyarországon, 1,6 százalékkal többet, mint egy
évvel korábban - derül ki a Foglalkoztatási Hivatal adataiból . Budapesten, valamint Somogy
és Baranya megyében maradtak a legtöbben munka nélkül . Az esetek többségében az
elbocsátások oka az adott cég termékei iránti kereslet visszaesése, vagy a vállalaton belüli
szerkezetváltás .

Az utolsó három évben bő 30 százalékkal nőtt az elbocsátások száma, tavaly már
megközelítette a 28 ezer főt . Az iparon belüli bejelentések 62,5 százaléka a feldolgozóiparból
érkezett. A cipőgyárak bezárása tavaly a Dunántúlon növelte meg drasztikusan a
munkanélküliek számát. Az idén legutóbb bejelentett gyárbezárás az egri dohánygyár
dolgozóit érinti, de az egész északi térségben megnőtt az elbocsátások száma .

Legutóbb Pécs városában a könnyűipari tevékenységet végző SIR Kft . Jelentette be : bezárja
üzemét, és a kedvezőbb munkaerő piaci feltételekre hivatkozva Romániába telepíti át termelő
kapacitását .

Baranya megye hátrányos infrastrukturális adottságai amúgy is szinte lehetetlenné teszik új
beruházások letelepítését, ezért különösen hátrányosan érintenek bennünket az újabb
leépítések .



A Magyar Szocialista Párt 400 ezer új munkahelyet ígért a választási kampány során . Többek
között ezzel az ígéretével édesgette magához a megye szavazóinak többségét .
Kérdezem tisztelt miniszter urat :

•

	

Mit kíván tenni annak érdekében, hogy Pécsett és Baranya megyében új munkahelyek
létesüljenek?

•

	

Miként kívánja segíteni megyénket abban, hogy országos átlagnál jóval súlyosabb
munkanélküliségi mutatóink a közeljövőben javuljanak?

•

	

Milyen kilátásaink lehetnek a következő két esztendőben a munkahelyteremtés terén?
Várhatunk-e ehhez közvetlen kormányzati segítséget?

Várom megtisztelő válaszát!
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